
 

Interpellasjon til kommunestyret 05.11.2020 
 

Oppfølging av hjerneslagpasienter i Indre Fosen kommune 

 

28.oktober kunne vi lese på www.nrk.no/nyheter/ber-om-bedre-pleie-etter -
hjerneslaf-1.15218324 at under halvparten av de som får slag, blir kalt inn til 
kontroll innen 3 måneder. Det til tross for at nasjonale retningslinjer anbefaler 
det. Indre Fosen FrP har derfor følgende spørsmål til ordfører:  

 

1. Hvor mange hjerneslagpasienter har vi i Indre Fosen kommune? 

2. Hvor mange av disse er på institusjon? 

3. Hvordan er behandlingstilbudet til hjerneslagpasienter i Indre Fosen 
kommune? 

4. Har alle som har fått hjerneslag blitt kalt inn til kontroll etter 3 måneder iht. 
anbefalinger i nasjonale retningslinjer? 

5. Hvilket tilbud gir kommunen til pårørende av hjerneslagpasienter? 

 

Marthe Småvik, 

Indre Fosen FrP 
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